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Weekendtarief elektriciteit   –   Stand van zaken

Op initiatief  van de voormalige Vlaamse minister 
van Energie Gilbert Bossuyt keurde de Vlaamse 
Regering op 28 mei 2004 principieel het voorstel 
goed om voor particuliere klanten het goedkopere 
elektriciteitstarief (nachttarief) ook in het weekend 
toe te passen.

Vanaf 1 januari 2005 zou dan het weekendverbruik 
van particulieren met een dubbeltariefmeter getari-
feerd worden tegen het lagere nachttarief.

Tot op heden is dit niet het geval.

Graag had ik van de minister vernomen of  deze 
maatregel nog verder onderzocht wordt en zo ja, 
wat de timing is voor de invoering ervan ?

Antwoord

De maatregel wordt, na de voorwaardelijke advie-
zen van de SERV en de MINA-Raad en het 
vernietigende advies van de VREG, nog onder-
zocht vanuit een dubbel oogpunt. Enerzijds, of 
kan vermeden worden dat klanten die niet het 
voordeel kunnen genieten toch mee voor de kosten 
zouden moeten opdraaien. Anderzijds, of kan ver-
meden worden dat de maatregel door de federale 
regering en door de Raad van State als een tari-
faire maatregel wordt beschouwd. (SERV: Sociaal-
Economische Raad van Vlaanderen; MINA-raad: 
Milieu- en Natuurraad van Vlaanderen; VREG: 
Vlaamse Reguleringsinstantie voor de Gas- en 
Elektriciteitsmarkt –  red.)

Ik wijs de Vlaamse volksvertegenwoordiger dan 
ook op het gevaar om te pleiten "om voor parti-
culiere klanten het goedkopere elektriciteitstarief  
(nachttarief) ook in het weekend toe te passen". Zo 
geeft hij zelf  aan dat het om een tarifaire maatre-
gel zou gaan die dus niet tot de bevoegdheid van 
het Vlaams Gewest behoort. Het gaat om het uit-
breiden van de daluren van de nacht tot de nach-
ten in de week plus de periode van vrijdagavond 
tot maandagmorgen. Feitelijk misschien hetzelfde. 
Maar wettelijk een wereld van verschil.

Gezien de stand van zaken is nog niet in een 
tijdspad voor een eventuele invoering voorzien.


